

Dagsorden bestyrelsesmøde	Afdeling 2	Østjysk Bolig
<p>Dato og tid: 5. august, 17.00</p> <p>Sted: Mødelokalet</p> <p>Mødeleder: Mads</p> <p>Referent: Mads</p> <p>Bemærkninger: John Højsholt og Mike (daglig kontakt i driften) deltager på mødet</p>		

	Dagsorden	Referat
1	Siden sidst	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Xenia har siden seneste afdelingsbestyrelsesmøde meddelt, at hun stopper i afdelingsbestyrelsen Gregersen</li> <li>- Merete Vind Jensen, som for en periode har stået for at udleje selskabslokalet, ønsker at stoppe med at stå for udlejningen.</li> <li>- Der blev d. 9. juni afholdt fælles forårsrengøring med afdeling 1. Det var en hyggelig eftermiddag sammen.</li> </ul>
2	John Højsholt fortæller om ændringer i driften	<ul style="list-style-type: none"> <li>- John fortæller om, at Mike kommer til være den daglige kontakt i vores afdeling</li> <li>- Der vil løbende komme yderligere information og dialog om, hvordan driften skal finde sted</li> <li>- Mike introducerer sig selv og fortæller om sin baggrund (uddannet vvs- og energispecialist=</li> </ul>
3	Udlejning af selskabslokalet – hvad gør vi herfra?	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Der er blevet oprettet et system, som gør, at der kan betales for udlejning via MobilePay. Dermed skal den, som står for udlejning af selskabslokalet, ikke håndtere kontanter</li> <li>- Det beslutes, at det tages op på afdelingsmødet, at der skal findes en ny til at stå for udlejning af selskabslokalet. Evan og Morten står for punktet på afdelingsmødet</li> </ul>
4	Kommunikation til afdelingen vedrørende fibernet	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Det er tidligere besluttet, at vi skal have indlagt fibernet. I oktober-december installerer Fibia. Afdelingsbestyrelsen skal forinden informere beboerne om, at der kommer information. Evan og Morten laver et brev til beboerne.</li> </ul>

5	Udarbejdelse af råderetskatalog	<ul style="list-style-type: none"><li>- Råderetskataloget udskydes, da der er for få, som kan på den pågældende dato. Evan skriver til Lejerbo for at udskyde råderetskataloget.</li></ul>
6	Hvad skal forberedes inden næste møde?	<ul style="list-style-type: none"><li>- Forberedelse til afdelingsmøde sker på et ekstra afdelingsbestyrelsesmøde d. 20. august, kl. 17.00</li></ul>
7	Eventuelt	<ul style="list-style-type: none"><li>- Byttereol i vaskekælderens: Vær opmærksom på at bruge reolen på en måde, så det ikke hober sig op.</li><li>- Vaskekælderens mere generelt: Husk at få afhentet vasketøj, så den næste, der har booket en tid, kan gøre brug af maskinen</li><li>- Mads Haahr ønsker at stoppe i afdelingsbestyrelsen, da han har svært ved at finde tid til arbejdet</li></ul>